
PROTOKÓŁ 

obrad XXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie  

z dnia 29 października 2020 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 10.05 

Zakończenie obrad o godz. 13:10 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Radni obecni – 13 

Radni nieobecni – 2 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady XXV 

sesji zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych 

decyzji. Powitał wszystkich uczestników. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2019/2020 w 

Zespole Szkolno-Przedszkolnym im. Jana Pawła II w Miłakowie; 

4. Informacja Burmistrza z prac między sesjami; 

5. Zapytania, wolne wnioski; 

6. Informacja Burmistrza Miłakowa o złożonych oświadczeniach 

majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym; 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych przez radnych 

oświadczeniach majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

8. Przedstawienie protokołu kontroli problemowej w Gminie Miłakowo, w 

zakresie realizacji inwestycji gminnej pn. Zagospodarowanie przestrzeni 

publicznej Osiedla Kolorowego w Miłakowie; 

9. Informacja z wykonania budżetu Gminy Miłakowo za I półrocze 2020r. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 



a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla nieruchomości położonej w miejscowości Naryjski 

Młyn, obręb Roje, gmina Miłakowo; 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części nieruchomości położonych w miejscowości 

Pojezierce, obręb Boguchwały, gmina Miłakowo; 

c) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa - 

Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Olsztynie 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2020-2035; 

e) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2020 rok. 

11. Interpelacje radnych. 

12. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady otworzył obrady XXV sesji zwyczajnej, stwierdzając 

kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. Powitał wszystkich radnych, 

Burmistrza Miłakowa, Zastępcę Burmistrza, kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

Nie zgłoszono więcej uwag do porządku obrad 

3. Raport o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2019/2020 w 

Zespole Szkolno-Przedszkolnym im. Jana Pawła II w Miłakowie; 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Jana Pawła II w 

Miłakowie Izabela Kaszkin – przedstawiła raport o stanie realizacji zadań 

oświatowych za 2019/2020. 

Raport 

wg załącznika nr 2 do protokołu 

4. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami. 

Burmistrz Miłakowa Krzysztof Szulborski przedstawił informację z prac 

między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 3 do protokołu 



5. Zapytania, wolne wnioski. 

Radny Józef Pełka - zapytał o nowy program dotyczący wsparcia obszarów 

popegeerowskich oraz o monitoring na terenie miasta Miłakowo. Wspomniał 

również o remoncie drogi do Morąga. 

Burmistrz Miłakowa – wyjaśnił, iż program jest przeanalizowany i jest już 

przygotowana lista wniosków które chcieliby zrealizować z tego projektu, 

jednakże również czekają na wyniki wniosków realizowanych przez Rządowy 

Program Inwestycji Lokalnych by nie dublować wniosków. Poinformował 

również, że czekają na przyłącze w okolicach cmentarza, na którym będzie 

można zainstalować kamerę. Podziękował za informację o remoncie drogi do 

Morąga. 

Radna Ewa Stec – podziękowała za szukanie środków umożliwiających 

dokończenie inwestycji na Osiedlu Kolorowym, oraz zwróciła uwagę na ciągłe 

psucie się kłódek do wiat, w których umiejscowione są śmietniki, zwróciła się 

również z prośbą o przekazanie uwag firmie realizującej wywóz o większe 

zwrócenie uwagi na fakt ustawienia w tych samych miejscach odpowiednich 

pojemników. 

Burmistrz Miłakowa - powiedział iż zwróci się do firmy i przekaże te uwagi, 

co do niszczenia zamków powiedział , że na bieżąca są naprawiane ale w tym 

wypadku najlepszy chyba byłby monitoring ludzki. 

Przewodniczący Rady – zauważył, że dzięki tym wiatom poziom estetyki na 

Osiedlu wzrósł jednakże zamki będą się psuć choć by z tego względu, że 

korzysta z nich bardzo dużo osób. 

Radna Justyna Gołębiewska – Farys – zapytała się o barku publikacji na 

BIP XXIII sesji Rady Miejskiej 

Burmistrz Miłakowa – wyjaśnił, iż na samorząd zostały nałożone nowe 

obowiązki co do publikacji treści zamieszczanych na BIP i obecnie nie 

posiadamy jeszcze programu do przeróbki robi to pracownik i wynika to po 

prostu z czasu jaki trzeba temu poświęcić. 

Sekretarz Gminy – uzupełniła wypowiedz Burmistrz Miłakowo. 

Radna Justyna Gołębiewska – Farys – zapytała się o wycinkę drzew przy 

blokach na ul. Olsztyńskiej. 

Kierownik RGT - poinformował by mieszkańcy złożyli wniosek. 



Radna Justyna Gołębiewska – Farys – zapytała się o koszenie trawy na 

Osiedlu Kolorowym w czasie wakacji. 

Kierownik RGT – poinformował, że był to plan budowy przekazany 

wykonawcy i z tego względu nie kosiliśmy tam trawy. 

Rada Justyna Gołębiewska-Farys - poruszyła temat koszenia trawy na 

terenach gminnych w okolicach bloków na ul. Olsztyńskiej. 

Kierownik RGT – poinformował , że będzie możliwe tam koszenie trawy  

Radna Justyna Gołębiewska-Farys - zapałała o zatrudnienie nowego 

pracownika jego kompetencje i doświadczenie. 

Burmistrz Miłakowa – poinformował, że nowy pracownik jest inżynierem z 

uprawnieniami do projektowania sanitarnych, dlatego też przygotowanie 

zawodowe ma lepsze niż poprzedni kierownik dodatkowo czynnie doszkala się 

oraz kontakt z mieszkańcami ma bardzo dobry kontakt. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys – poruszyła temat handlu oboźnego na 

terenie Miłakowa. 

Burmistrz Miłakowa – poinformował, że trwają rozmowy o kilku 

możliwościach kontynuowania przez nich handlu. 

Radny Henryk Kuszpit – zapytał o remont na ul. Katowickiej i jego kosztach, 

oraz o projekt na ul. Okrężnej. 

Burmistrz Miłakowa – ul. Katowicka jest zakończona koszt to 14 tys. netto, 

co do projektu ul. Okrężnej to jest w trakcie realizacji wstępny koszt od 

projektanta to koszt ponad 661 tys. 

Radna Ewa Stec – uzupełniła wypowiedz dot. koszenie trawy na Osiedlu 

Kolorowym. 

Radna Aneta Machnyk – zapytał się o sprzedaż działek na ul. Mickiewicza 

oraz poprosiła o dodatkową lampę na wjazd na ul. Mickiewicza. 

Burmistrz Miłakowa – poinformował, że zostało to zgłoszone do wyceny, 

natomiast co do lampy w budżecie na przyszły rok został uwzględniony. 

Radny Henryk Zalewa – podziękował za przebudowę skrzyżowania, zwrócił 

się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zwołanie tej 

komisji oraz odniósł się do protestów na terenie Miłakowo. Mieszkańcy górnego 

osiedla proszą o plac zabaw, oraz poruszył temat rowy przy polbruku koło 

cmentarza. 



Burmistrz Miłakowa – poruszył temat skrzyżowania, co do protestów to nie 

widzę tam MDK jako instytucji a nie mam możliwości wpływać na ludzi którzy 

chcą coś manifestować. 

Jeżeli chodzi o plac zabaw to do zastanowienia się. 

Kierownik RGT – dopowiedział wypowiedź w sprawie rowu oraz poinformował, 

że wstępna wycena parkingu przy ośrodku zdrowia to koszt ponad 157 tys. zł. 

Przewodniczący Radny – poruszył temat skrzyżowania. 

Kierownik MDK – odniosła się do protestów i wyjaśnił, iż dom kultury nie był 

inicjatorem tych protestów. 

Radny Henryk Zalewa – podziękował za wyjaśnienia, oraz podziękował za 

zrobienie podjazdu za osób niepełnosprawnych. 

Radny Zbigniew Opoka – odniósł się do zwołania komisji Skarb, Wniosków i 

Petycji. 

Radna Hanna Walczyk – poruszyła temat wniosków dotyczących prac 

konserwatorskich. 

Burmistrz Miłakowa – wniosek został złożony i jeszcze nie jest rozpatrzony. 

Radna Ewa Stec – odniosła się do protestów i zapytał się gdzie młodzież 

może się na ten temat wypowiedzieć. 

Przerwa 10 min 

6. Informacja Burmistrza Miłakowa o złożonych oświadczeniach 

majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 

1990 roku o samorządzie gminnym; 

Burmistrz Miłakowa – przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

Informacja 

wg załącznika nr 4 do protokołu 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych przez 

radnych oświadczeniach majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 6 i 12 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

Przewodniczący Rady – przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 



Informacja 

wg załącznika nr 5 do protokołu 

8. Przedstawienie protokołu kontroli problemowej w Gminie Miłakowo, 

w zakresie realizacji inwestycji gminnej pn. Zagospodarowanie 

przestrzeni publicznej Osiedla Kolorowego w Miłakowie; 

Radna Aneta Machnyk – przedstawiła protokół kontroli. 

Protokół 

wg załącznika nr 6 do protokołu 

9. Informacja z wykonania budżetu Gminy Miłakowo za I półrocze 

2020r. 

Burmistrz Miłakowa – przedstawiła informację z wykonani budżetu Gminy 

Miłakowo za I półrocze 2020 r. 

Informacja z wykonanie budżetu za I półrocze 2020 

wg załącznika nr 7 do protokołu 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości położonej 

w miejscowości Naryjski Młyn, obręb Roje, gmina Miłakowo; 

Kierownik RGT - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt 

uchwały. 

Radny Andrzej Nagraba – kto opłaca koszty plany i jego koszty i wynosi 21 

tys. 

Kierownik RGT - opłata jest w formie darowizny którą robi właściciel. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości 



położonej w miejscowości Naryjski Młyn, obręb Roje, gmina Miłakowo została 

przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/ 153/2020 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części nieruchomości 

położonych w miejscowości Pojezierce, obręb Boguchwały, gmina 

Miłakowo; 

Kierownik RGT - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt 

uchwały. 

Radny Andrzej Nagraba – zapytał czy radni jeszcze później zatwierdzą plan 

bądź wnieść uwagi do niego. 

Kierownik RGT – wyjaśnił, że początkowo tworzony jest projek który państwo 

później zatwierdzają. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

nieruchomości położonych w miejscowości Pojezierce, obręb Boguchwały, 

gmina Miłakowo została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/ 154 /2020 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

c) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa 

- Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział 

Terenowy w Olsztynie; 

Kierownik RGT - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt 

uchwały. 



Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przejęcia 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa - Zasób Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Olsztynie została przyjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/ 155/2020 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na 

lata 2020-2035; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - omówiła powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 7 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 2 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego  

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w zmianie w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2020-2035 została 

uchwalona. 

Uchwała Nr XXV / 156 /2020 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

e) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2020 rok. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - omówiła powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 



„Za” podjęciem uchwały głosowało 7 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 2 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 16 do protokołu 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w 

budżecie gminy Miłakowo na 2020 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/ 157 /2020 

wg załącznika Nr 17 do protokołu 

11. Interpelacja radnych 

Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił odpowiedzi na interpelacje 

radnego Józefa Pełki. 

wg załącznika Nr 18 do protokołu 

Przewodniczący Rady Miejskiej – złożył interpelację. 

wg załącznika Nr 19 do protokołu 

12. Zamknięcie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXV sesji zwyczajnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała      Przewodniczył 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Izabela Stryjek (-)     Michał Boczulak 


